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❑District Court ❑Denver Probate Court 

قةطنملامة كحم  يااصوللر فندمة كحم     

_________________________________County, Colorado 
  ودارولوكعة طمقا 
Court Address: 

  مة:كحملان اونع

 
 

In the Interests of: 
:  لحالص  

 
 
 
 
Minor 

راصقلا  

 

 

 

 

 

 

 

 
COURT USE ONLY 

  طق فمةحكلماتخدام سلا

Case Number: 
  ية:ضقلاقم ر

 
 

Division Courtroom 
بة:علشا   مةكحملاعة قا 

ORDER APPOINTING EMERGENCY GUARDIAN FOR MINOR
PURSUANT TO § 15-14-204(5), C.R.S. 

 

 اصرلق اىل عئوارلطا تلاا ح فيوصي ن بتعييأمر 
  لدمعل اودورالو كنونا قمن  (5)204-14-15 لقسم ابوجبم 

 
 

Upon consideration of the Petition for Appointment of Emergency Guardian for the above minor and hearing on 
________________________ (date), 

خ(،يرتالا)خيرتاب مةكحملا سةلجو لاهعأ روكذملا رصلقال رئاوطلا تحالا ي فيصو نييعتل مدقملا سماتلالا ر فيظنلبا  ________________________  

 

The court finds, determines and orders: 
  :ةمحكملت اقرر

1. Venue is proper.  
.ئياضقلا صاصتخالا ائرةد نمض يةضقلا  

 

2. Notice pursuant to § 15-14-204(5), C.R.S. was:  
  عدل:ملا ودارولوك نونقا نم (15-14-204 ) 5 مرق مقسلبا ملاع رخطاالإ

❑Reasonable. 

.ولقعم   

❑Dispensed with because the court finds from affidavit or testimony that the minor will be substantially 

harmed before a hearing can be held on the petition. 

. سماتلالا نبشأ ماعتلاسا لسةج دقع بلر قيبك لكر بشرضتي سرصلقاا نأ دةها شوأ يةطخ دةفاإ خلال نم مةكحملل نيبت ذإ قاطهإس مت  

 
A. If the emergency guardian is appointed without notice, notice of the appointment must be given 

within 48 hours after the appointment to the following:  
  ية:لتالا صشخاالألى إن ييعتلاعد بعة سا 48ن وضغعد في وملبار عاإشيم دقتب جير، فاذنإق بن ساودئ راوطلات حالالي صون ييعتتم ا ذإ

 

Name 
سملاا  

Relationship to Minor 
  راصقلابلاقة لعا

 Minor if 12 years or older at time of 
mailing 

ديربلا لاسرإ تقو رثكأ وأ امًاع 12ره معن كاا ذإر صلقاا  

 Parent 
نيدلاولاأحد   

 Parent 
نيدلاولاأحد   

 Person with care or custody if other 
than parent 
نكيلم  اذإنة اضحلاو أية عارلاق حلك تميي ذلاشخص لا  

نيدلاولاأحد  
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B. A hearing on the appropriateness of the appointment must be held within five days after the 
appointment. The hearing will be held at the following time and location: 

ن:ييلتالان كاملاوت وقلاع في ماتلاسالسة جعقد توس. رارقلاعد بام يأمسة خن وضغي في صولان ييعتمة ملاءى دم حول ماعتاسلسة جعقد   

 
Date: ________________________ Time: __________ Courtroom or Division: ____________ 

بة:شعلاو أحكمة ملاعة اق ____________   __________ : توقلا  خ:يراتلا ________________________ 

Address: _____________________________________________________________________ 
 _____________________________________________________________________  ن:العنوا

 
3. The minor was born on _________________________ (date). 

. خ(يرتالا ) _________________________  ر فيصلقاا دلو 

 

4. Following the procedures in § 15-14-201, et seq. is likely to result in substantial harm to the minor’s 
health or safety and no other person appears to have authority to act in the circumstances pursuant to § 
15-14-204(5), C.R.S. 

 
شخص ي أن أو دبيلا و، تهم سلاوأر صلقااحة صبر يبكر رضق حالإلى إيه ليما و 201-14-15 قسم لادة في راولات ااءرجالإع باتاي دؤين أمل تحملان م
  عدل.ملاو دارولوكن ونقان م (5)204-14-15 مسقلل اقًفو فورظلا كلت يف فرصتلا ةطلس هيدل رخآ

 
5. The emergency guardianship cannot exceed 60 days from appointment. 

.نييعتلا نم امًوي 60 رئاوطلا تحالا ية فياصولا زوتتجا نأ نكمي لا  
 

6. ❑The court finds it has no reason to know that the minor is an Indian Child as defined by the Indian 

Child Welfare Act under 25 U.S.C. § 1901 et seq.  
 ن ونقان ميه ليما و 1901 سمقلاب جومبود نهلافال طالأية عارن ونقاح ضويما كي دنهل صأن مفل طر صلقاان أح يضوتلب ب سدجويلا نه أمة كحمللن يبت
 . 25 قمردة حتملات يالولاا

 
OR 
 أو
 

❑A separate Order regarding the court’s findings pursuant to the Indian Child Welfare Act under 25 

U.S.C. § 1901 et seq. was issued. 
 . 25قم ردة حتملات يالولاان ونقان ميه ليما و 1901سم قلاب جومبود نهلافال طالأية عارن ونقاب جومبمة كحملاج ئتانن بشأل صفنمر مأر دص

 

7. The court appoints the following person as emergency guardian for the minor:   
  :راصقل الىع ئرواطل اتلااح يف اًيوص يلاتل اصخشل اةمكحمل انيعت

Name: _____________________________________________________________________________ 
  الاسم:

Street address: ______________________________________________________________________ 
  ع:رلشاان اونع

City: ___________________ State: ___ Zip Code: ________  
نة:يدملا : يةلولاا                                            : يديربلاز مرلا                              

Mailing address, if different:_____________________________________________________________ 
: افًلتخم ناك اذإ ،يديربلا ناونعلا  

City: ____________ State: __________ Zip Code: __________________ 
نة:يدملا : يةلولاا                             : يديربلا زمرلا                          

Primary phone: _______________ Alternate phone: __________________________ 
: ئيسيرلاتف هالا ديل:بلاتف هالا                                                     

Email address: _________________________   
  : نيورتكلالإيد ربلان اونع

 

8. Letters of guardianship will be issued.  This emergency guardianship expires on 
_____________________ (date not to exceed 60 days from appointment.)  The powers and duties of the 
emergency guardian are as follows:  
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زويتجا  لاخيرتا) ية فياصولا ذهه هيتنت  .ةياوصلت ااباطخ ةمحكملر ادتصس  يصولا تايحلاص  .ن(ييعتلا نم امًوي 60 _____________________ 
  ئ:راوطلا تحالا ته فيباجاوو

 

❑To perform any and all acts necessary for the day-to-day care, custody, education, recreation, and 

property of the minor.  

ه.تكالتمموهه يرفتومه يلعتوته ناضحوية مويلار صلقااية عارلمة زللاامال عالأع يمجاء دأ  

❑ To access minor’s medical records and information. The emergency guardian is deemed to be the 

minor’s personal representative for all purposes relating to the minor’s protected health information, as 
provided in HIPAA, Section 45 CFR 164.502(g)(2). 

 حة صلا  تامولعمب ةقلعتملا ضارغلأا عيمجل رصاقلل اًيصخش لًاثمم ئراوطلا تلااح يف يصولا دعي .رصاقلل ةيبطلا تامولعملاو تلاجسلا ىلإ لوصولا
 . CFR 164.502(g)(2) 45م قسلا، (HIPAA)لة مساءلاوحي صلان يمتألان ونقايه في لعوص صنمو هما ك، يةمحملا

❑To authorize any and all medical and dental care for the health and well-being of the minor. This care 

includes, but is not limited to, medical and dental exams and tests, x-rays, surgeries, anesthesia, and 
hospital care. 

 ت ارباتخالاوت اصوحفلا  ر،صحلالا ثال ملابيل  سلىع، يةعارلاذه همل ر. تشصلقااية هفاروحة صلن نالأساية عاروية بطلاية عارلاع اونأع يمجر يوفت
  فى.ستشملاية في عارلاور يدختلاوية حارجلات يالمعلاوية نيلساعة لأشاون نالأساب طبقة لعتملاوية بطلا

❑To authorize mental health treatment, subject to § 27-65-107, C.R.S.   
    عدل.ملاو دارولوكن ونقان م 107-65-27قسم لاب جومب، يةلقعلاحة صلباقة لعتملات علاجالار يوفت

❑Other:  _________________________________________________________________________ 

 ى:رخأ  
 

9. The court further orders: 
:يلي ام ةمحكملت اا قررمك 

 
___________________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________________ 

___________________________________________________________________________________ 

___________________________________________________________________________________ 

 

  

 
Date: __________________________     ______________________________________ 

خ:يرتالا  

 ❑Judge           ❑Magistrate 

  حلصلاي ضقا   لسةجلاي ضقا  
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